

With about 2 million tons of air cargo per year, Frankfurt Airport is the leading freight hub in Europe and among the top 10 worldwide. Our global route network, the strategic central location in the leading powerhouse of Europe, our excellent services, the cooperation of all players, and the physical and digital infrastructure we provide, are just a few key advantages we offer to our customers. All the top players in the air freight industry are represented here and provide a wide range of services for freight of all kind.

For any queries concerning cargo at Frankfurt Airport, please contact:

fracargoteam@fraport.de

Fraport AG
Frankfurt Airport Services Worldwide,
60547 Frankfurt am Main,
fracargoteam@fraport.de, www.frankfurt-airport.com/cargo,
Layout/Print: Airport Print Center

08/21/3,0/APC

August 2021

Europe's Leading Cargo Hub

Jährlich werden am Flughafen Frankfurt rund 2 Millionen Tonnen Fracht abgefertigt. Damit ist FRA der führende Frachthub Europas und unter den Top 10 weltweit. Unser globales Streckennetz, die zentrale Lage in einem der wichtigsten Wirtschaftsstandorte Europas, unsere herausragende Servicequalität, die Zusammenarbeit aller Unternehmen und die physische und digitale Infrastruktur überzeugen unsere Kunden. Alle Top-Player der Branche sind hier vertreten und sorgen dafür, dass Güter jeder Art schnell und zuverlässig ihr Ziel erreichen.

Ihr Ansprechpartner rund um das Thema Cargo am Flughafen Frankfurt:

fracargoteam@fraport.de



Frankfurt Airport

Daten und Fakten

Der Flughafen Frankfurt ist strategisches Drehkreuz und Logistikcluster für Unternehmen aus Deutschland und ganz Europa. Im Herzen des Kontinents gelegen, ist FRA über Luft und Straße optimal vernetzt und überzeugt durch einen schnellen, sicheren und professionellen Frachtumschlag.

CargoCity Frankfurt

Gesamtfläche	149 Hektar
Ausbaufäche	27 Hektar
Unternehmen	Alle führenden Speditionen sind hier vor Ort, genau wie alle wichtigen Cargo Airlines, Handlingagenten und viele weitere Dienstleister.

Verkehrszahlen 2020

Fracht	1.895.074 Tonnen
Luftpost	57.554 Tonnen

Beste „Total Hub Connectivity“ weltweit

136 Fracht- und Passagierairlines flogen zu 357 Destinationen in 105 Ländern.*

Herausragender Service und exzellente Qualität bei der Abfertigung aller Frachtarten, darunter:

PER	Europas größtes Zentrum für verderbliche Waren mit 20 verschiedenen Temperaturbereichen
PIL	14.000 m ² GDP- und CEIV-zertifizierte Abfertigungsflächen, temperaturregeführte Transporte
AVI	Weltweit modernste Tierstation mit angeschlossenen Veterinäramt
VAL/VUN	Speziell gesicherte Räume
DGR	Lagermöglichkeiten für Gefahrgüter aller Klassen
E-Commerce	Hocheffiziente Infrastruktur und Sortiertechnologie

* Aufgrund der Corona-Pandemie werden hier die Werte von 2019 abgebildet.



Frankfurt Airport

Facts and Figures

Frankfurt Airport serves as a strategic gateway and logistics cluster for companies from Germany and surrounding countries. At the heart of the continent, FRA is optimally connected by air and road and excels with fast, reliable, and professional handling.

CargoCity Frankfurt

Total area	149 hectares
Expansion area	27 hectares
Companies	All of the top global forwarders have settled here as well as the major cargo airlines, handling agents and other service providers.

Traffic 2020

Freight	1,895,074 tonnes
Airmail	57,554 tonnes

Best "Total Hub Connectivity" worldwide

136 passenger- and cargo-airlines to 357 destinations in 105 countries*

Outstanding service and quality for any kind of product, among others:

PER	Europe's largest and most modern center for perishable goods with 20 temperature zones
PIL	14,000 sqm GDP and CEIV certified pharma handling facilities, temperature-controlled vehicles
AVI	World's most modern animal station with veterinary office
VAL/VUN	Dedicated high-security areas
DGR	Storage facilities for dangerous goods of all classes
E-Commerce	State-of-the-art infrastructure and sorting technology

2021: erfolgreichstes erstes Halbjahr in der Geschichte des Flughafens (1,16 Mio. Tonnen Cargo)

2021: Record first-half for Frankfurt Airport (1.16 million tonnes of cargo)

* These data refer to the pre-pandemic year 2019.